
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
 
Aan de leden van de Gemeenteraad 
 
Via Griffie Gemeente Rijswijk 
 
 
 
Rijswijk, 23 juli 2024 
 
Mijne dames en/of heren, 
 
 
Het appartementengebouw Burcht Endezant 2 is begin 2007 opgeleverd en wij ervaren 
sindsdien met een hoge frequentie overlast van het (onrechtmatig) gebruik van de 
Playground en de Parking. Het dossier is niet meer te overzien en de meldingen aan de 
Politie groot in aantal. 
Een korte periode is door middel van gecontroleerde sluiting van het hek om de Playground 
de situatie wat rustiger geweest, mede omdat de aanzuigende werking verviel. 
 
Vele besprekingen, proefplaatsingen van lichtborden, plaatsen van gebodsborden, niets  
hielp of helpt echt en de overlast neemt alleen maar toe, hetgeen de 15 van de 25 
gezinnen in ons gebouw bij voortduring uit hun slaap houdt. 
 
Ook de Bewonersorganisatie De Strijp, waar de VvE deel van uitmaakt, heeft in haar  
notulen langdurig en frequent de ongewenste situatie aangegeven, met speciale aandacht 
van/voor de gebieds-regisseur.  
 
Ons is bekend, dat op afzienbare termijn een renovatie van De Schilp zal plaatsvinden. 
Wellicht een mooi moment om dan ook de Playground te verplaatsen naar de zandkooi 
aan de andere kant van het zwembad; daar is ruimte genoeg voor. 
 
De Kinderopvang kan dan de ruimte weer voor eigen gebruik nuttig maken. 
 
Laat onverlet, dat ook een sluiting op bepaalde avond- c.q. nacht-tijden van de Parking 
een oplossing zou betekenen voor de permanente toegankelijkheid tot diep in de nacht 
met allerlei ongure zaken die daar plaatsvinden, vaak vergezeld van herrie. 
 
Wij voeren een pleidooi voor de normale gewaarborgde nachtrust en de veiligheid 
van omwonenden na 17 jaar van vervelende ervaringen en verzoeken u ons voorstel  
in uw beraadslagingen mee te nemen en ons te berichten ter zake. 
 
Met dank en vriendelijke groet. 
 
Bewonersorganisatie De Strijp                        VvE Burcht Endezant 2 
 
J.G. Schot, voorzitter                                         W.J.L.M. van den Berg, voorzitter 


